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COMARQUES 

L’alcalde, Ramon Roqué (PSC),
ha anunciat que l’Ajuntament
dóna suport al recurs d’alçada de
8 propietaris del 75% dels terrenys
del pla de la Torre contra l’apro-
vació del POUM del municipi per
part de la Comissió d’Urbanisme
de Girona. En conseqüència,  el  re-
curs repercutirà contra l’’acord de
ple d’aprovació provisional del
POUM del  7 de maig d’aquest any.
Roqué va definir el recurs de pro-
cés normal en el desenvolupa-
ment del Pla d’Ordenació Urba-
nística Municipal. L’alcalde va des-
criure el recurs com una oportu-
nitat per aconseguir el millor pla
per al poble.  

Els propietaris volen que el De-
partament de Política Territorial i
Urbanisme reconsideri la previsió
de construir 250 habitatges al pla
de la Torre i opti per la previsió ini-

cial de 117 habitatges. Segons va
explicar un dels impulsors del re-
curs, Gerard Masdeu,  la major part
dels propietaris volen que el pla de
la Torre esdevingui una zona resi-
dencial amb una ordenació d’ha-
bitatges unifamiliars. Segons va ex-
plicar, els propietaris estaven d’a-
cord amb la previsió inicial de
117 habitatges, per la qual cosa els

va sorprendre que l’aprovació de-
finitiva hagi estat de 250 habitatges.
Masdeu va informar que els pro-
pietaris havien arribat a un acord
amb l’Ajuntament. De fet, l’apro-
vació inicial del POUM al 21 de
març del 2009 preveia 117 habi-

tatges unifamiliars al pla de la
Torre. Així, Masdeu va criticar que
al final s’hagi desestimat una apro-
vació que, a més, havia passat el
període d’exposició pública al mu-
nicipi sense al·legacions.

Masdeu és el responsable de la
promotora inmobiliària Inmas-
de, SL, per la qual cosa ha volgut
sortir al pas dels rumors que acu-
saven la seva empresa d'influir
en la decisió de passar de 117 ha-
bitatges a 250. «No pensem en la
rendibilitat, sinó que volem una ur-
banització adequada per un indret
privilegiat que acull una torre de vi-
gilància del segle XIV», va dir.

Masdeu va apuntar que els pro-
pietaris consideren que la previsió
de 250 habitatges comportarà una
ordenació inapropiada de cases
adosades, i blocs d'habitatges. Per
a ell, la barreja perjudicarà la imat-
ge del poble.

SANT JOAN DE LES ABADESSES | X.VALERI

Sant Joan de les Abadesses dóna suport
a un recurs contra el seu propi POUM

L’Ajuntament empara un recurs d’alçada dels propietaris del pla de la Torre contra el pla

Breus

Avui, a les 9 del vespre, els ope-
raris municipals començaran la fu-
migació dels plàtans. Segons ha ex-
plicat el segon tinent d’alcalde,
Antoni Bach, l’acció és per com-
batre el pulgó anomenat el tigre
dels plàtans, el qual a més d’entrar
als habitages fa malbé les fulles d’a-
quests arbres. La intervenció afec-
tarà 1.200 plàtans. El segon tinent
d’alcalde ha dit als veïns que tin-
guin les finestres tancades durant
la intervenció. La causa segons
ells, és per evitar molèsties de so-
rolls. 

OLOT | X.V.

Olot comença a
fumigar 1.200 plàtans

MEDI AMBIENT

L’Ajuntament, en el darrer ple, va
aprovar acceptar una subvenció
d’1.082.614 euro del Departament
de Política Territorial en destina-
ció al programa contracte de bar-
ri. El regidor d’Urbanisme, Joan Al-
besa (PSC), va explicar que la cau-
sa de l’ajut és  una previsió del Go-
vern per als ajuntaments que  ha-
guessin extingit el projecte de la llei
de barris. L’objectiu és donar a
aquestes ajuntaments la possibi-
litat de polir aspectes de les accions
de la llei de barris. 

OLOT | X.V.

Olot accepta una
subvenció per al Barri Vell

URBNISME

El grup municipal d'Esquerra
Repúblicana demanarà una nova
ubicació al transformadot elèc-
tric del carrer Vista Alegre. La in-
tenció és millorar la visualització
de l’entrada al nucli antic. Argu-
menten que està en mal estat.
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ERC demana reubicar
un transformador

URBANISME

X.V.

El delegat de MIFAS a Olot, Josep Ligero, va presentar ahir les rampes
d’instal·lació ràpida que l’entitat proporciona als comerços i els establiments
d’hostaleria. Las rampes estan pensades per establiments concebuts abans
de l’establiment de la llei d’accessibilitat i supressió de barreres
arquitectòniques. Els equipaments valen uns 170 euros.



Barreres a Olot Mifas proporciona rampes 

X.V.

El segon tinent d’alcalde, Antoni Bach, ahir, va presentar la millora de
l’entorn de la font de Canet i del bac de les Tries. Es tracta d’una acció
ocupacional de recuperació d’un espai situat a l’entrada est d’Olot. La
intervenció té un cost de 68.000 euros, dels quals 48.000 formen part d’una
subvenció de la Diputació per a fons de l’Obra Social de La Caixa.



Adequació forestal Olot millora els prats de Canet

Els propietaris consideren que
són excessius
El 75% dels propietaris del pla de la
Torre basen el seu recurs a conside-
rar excessiu el nombre d’habitatges
que finalment preveu el POUM

250 HABITATGES 

LA XIFRA La previsió inicial
de 117 habitatges va ser
aprovada pel ple del 21 
de març del 2009

Posteriorment, l’Ajuntament
va canviar, per consell de la
Comissió d’Urbanisme, els
117 habitatges per 250

La Comissió d’Urbanisme
en va aprovar 250
i ara propietaris i
Ajutament hi recorren
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